
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 
konaného dňa 25. iúna 2021

Prítomní poslanci: Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Ľuboslav Vaško 
Ospravedlnení: Jakub Račko, Zdena Račková,
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 17:30 hod. otvoril starosta obce Ing. Milan Kohút, ktorý prítomných 
privítal a konštatoval, že je prítomných 6 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Zároveň 
privítal aj kandidátov volieb HKO: Mgr. Juraja Peťku a Ing. Ľudovíta Budzáka

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Janka Mikušová, za členov Dušana Ilavská a 

Ľuboslav Vaško. Za overovateľov zápisnice starosta určil Pavel Holbus a Daniel Pokrievka, za zapisovateľku 
Zuzanu Fleischhackerovú.

Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Pavel Holbus, Daniel Pokrievka
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Janka Mikušová. -  predseda, Dušana Ilavská, Ľuboslav Vaško - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l Poliak, Ľ uboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu. 
Predsedníčka návrhovej komisie, predniesla návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Voľba hlavného kontrolóra obce.
6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2020.
7. Záverečný účet obce za rok 2020.
8. Plán kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2021.
9. Zmena rozpočtu obce Pribylina č. 2/2021.
10. Odkúpenie pozemku.
11. Spolufínancovanie projektu.
12. Rôzne.
13. Diskusia.
14. Záver.
Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4

Poslanci: Počet:
Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l Poliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i j a t ý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 
Predsedníčka návrhovej komisie: predniesla návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie



kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
______Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4__________

Poslanci: Počet:
Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D an ie l Pokrievka, P a ve l Poliak, Ľ uboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 5
Starosta obce: Súčasnému hlavnému kontrolórovi obce Ing. Ľudovítovi Budzákovi končí funkčné obdobie 

v súlade s § 18a ods. 8 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení dňom 30.06.2021. Na základe tejto 
skutočnosti boli dňa 22.04.2021 vyhlásené voľby HKO, v stanovenom termíne do 11.6.2021 nám boli doručené 
2 prihlášky. O prácu HKO sa uchádzajú: Mgr. Juraj Peťko (35r.) a Ing. Ľudovít Budzák (58 r.). Skôr, než sa nám 
kandidáti predstavia, je potrebné určiť si spôsob voľby.

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
K bodu č.5 -  Voľba hlavného kontrolóra obce
schvaľuje spôsob voľby hlavného kontrolóra obce Pribylina - verejné hlasovanie.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l Poliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia : N á v r h  b o l  p r i ja tý

Starosta obce vyzval kandidátov, aby predstúpili pred poslancov OZ so svojou prezentáciou.
Nasledovalo hlasovanie, poslanci hlasovali za jednotlivých kandidátov nasledovne:
Mgr. Juraj Peťko -  0 hlasov 
Ing. Ľudovít Budzák -  6 hlasov
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
K bodu č,5 -  Voľba hlavného kontrolóra obce 
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. volí Ing. Ľudovíta Budzáka za hlavného kontrolóra obce Pribylina na dobu 6 rokov s nástupom od 1. júla 
2021, s pracovným úväzkom 20 %.
2. súhlasí s výkonom inej zárobkovej činnosti hlavného kontrolóra obce podľa §18 zákona č.369/1990 Zb. 
v znení neskorších predpisov

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l P oliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 6
Ing. Ľudovít Budzák predložil stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2020, v ktorom odporučil schváliť 
ho bez výhrad.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2020

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l Poliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 7
Starosta obce: Návrh záverečného účtu obce bol poslancom doručený na preštudovanie, prejednávali ho aj 
komisie na svojich zasadaniach.
Pavel Holbus (predseda finančnej komisie): Finančná komisia konštatovala, že najväčším výdavkom bola 
likvidácia skládky v osade Pod brehom vo výške 123.065 EUR. Z dôvodu pandémie sa neuskutočnili niektoré 
plánované projekty a prostriedky určené na ich financovanie neboli vyčerpané. Finančná komisia odporúča 
schváliť Záverečný účet obce bez výhrad.



Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad

K Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l P oliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o !  p r i j a t ý

K bodu 8
Ing. Ľudovít Budzák v stručnosti predniesol hlavné body Plánu kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2021. 
Doteraz robil širšie kontroly v ZŠ, plánuje pokračovať užšími kontrolami faktúr a povinného zverejňovania. 
Ďalej sa bude venovať kontrole evidencie hrobových miest, zmlúv o prenájme hrobového miesta a tiež plánuje 
kontrolu plnenia požiadaviek kybernetickej bezpečnosti.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 2. polrok 2021.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka, P ave l P oliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 9
Starosta obce uviedol, že navrhovaná zmena rozpočtu zahŕňa úpravy a presuny medzi jednotlivými položkami 
rozpočtu tak, aby boli v súlade s rozpočtovými pravidlami.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce Pribylina č. 2/2021 v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel Holbus, D ušana Ilavská, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka, P avel P oliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 10
Starosta obce: Zámer predaja časti pozemku vo vlastníctve obce o výmere 27 m2 žiadateľke Mgr. Jane Zaťkovej 
bol schválený na OZ v marci 2021. Účelom predaja je zarovnanie okraja zlučovaných pozemkov, vo vlastníctve 
obce ostáva pás široký 3 m na výstavbu chodníka a uloženie inžinierskych sietí.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. konštatuje, že

ide o zámer prevodu pozemku nízkej výmery za účelom majetkoprávneho usporiadania pozemku, kde je 
potrebné odpredať časť pozemku pare. č. KNC 1 1054/2, druh ostatná plocha, konkrétne o časť 
pozemku o výmere 27 m2 odčlenenú z pare.č. KNC11054/2 pod novým pare. č. KNC11054/13. 
Dôvodom osobitného zreteľa je zarovnanie okraja zlučovaných pozemkov. Ide teda o prípad predaja 
niekoľkých m2 pozemku, ktorý je účelný len pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel vykonávať 
prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou.
vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetných nehnuteľností jedná sa o prípad hodný 
osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov.

2. schvaľuje
predaj nehnuteľnosti v katastrálnom území Pribylina pare. č. KNC11054/13 o výmere 27 m2, druh 
ostatná plocha, podľa Geometrického plánu č. 44026595-143/2020 zo dňa 10.12.2020, ktorý vyhotovil 
GEODET-KA, Gazdovská 972/2, Liptovský Mikuláš, do vlastníctva Mgr. Jany Zaťkovej, Tatranská 
524/38, Pribylina, za cenu určenú znaleckým posudkom 12,11 €/m2.
Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a skutočnosti uvedené v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného



zreteľa.
Zámer predať majetok obce bol schválený Obecným zastupiteľstvom v Pribyline dňa 19. marca 2021 
uznesením č. 7/2021 a zverejnený na úradnej tabuli, na intemetovej stránke obce a na CUET dňa 3. júna 
2021.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D an ie l Pokrievka, P ave l Poliak, Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 11
Starosta obce: Máme možnosť využiť dotáciu z MAS na rozšírenie a rekonštrukciu detského ihriska v MŠ vo 
výške do 20.000 EUR., spoluúčasť obce 5 %. Využili by sme ju na inštaláciu prvkov na dvore MŠ medzi 
budovami. Presnú výšku nákladov ešte nepoznáme, preto sme text uznesenia formulovali určením max. výšky. 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
spolufínancovanie projektu Rozšírenie a rekonštrukcia detského ihriska pri MŠ v Pribyline, kód výzvy: 
IROP-CLLD- AKT7-512-003, z vlastných zdrojov Obce Pribylina vo výške do 1.500,00 EUR, minimálne 5% 
z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Janka  M ikušová, D an ie l Pokrievka, P avel Poliak, Ľ uboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 12
Starosta obce: Spoločnosť TES-Media nám poslala cenovú ponuku na modernizáciu nášho káblového rozvodu. 
Konkrétne ide o potiahnutie optických káblov v existujúcich chráničkách, čím by občania získali prístup na 
internet a TV v podstatne vyššej kvalite. Chráničky sú uložené v rekonštruovaných úsekoch miestnych 
komunikácií. Tam, kde chráničky nie sú, by sa kábel ťahal vzduchom, alebo by sa na rekonštrukciu úsekov 
počkalo. Cenová ponuka Tes-Media je vo výške 43.320 EUR s DPH. Je na nás, aby sme sa rozhodli, či obec 
ostane aj naďalej vlastníkom káblového rozvodu a rekonštrukciu uhradíme, alebo spol. TES-Media urobí 
rekonštrukciu na vlastné náklady a tým sa stane vlastníkom ona. Ja osobne odporúčam prvú možnosť. Nakoľko 
ide o vyššiu položku, zaradili by sme túto investíciu do rozpočtu budúceho roka.
Ing. Ľudovít Budzák: Tiež odporúčam, aby vlastníkom káblového rozvodu ostala obec, teraz sa možno 
investícia zdá byť drahá, no do budúcnosti sa budú informačné technológie rozvíjať veľmi rýchlo a pre obce to 
bude výhodné.
Janka Mikušová: Poznáme aj ceny užívateľských programov?
Starosta obce: Áno, ceny za internet sú od 9,90 EUR za 15/1 Mbps, ceny TV od 6,90 EUR/viac ako 80 
TVprogramov v digitálnej kvalite, a k tomu ďalšie zvýhodnené balíčky a doplnkové balíky.

Starosta obce: Na minulom OZ sme hovorili o plánovanej výzve z operačného programu kvalita životného 
prostredia - Zníženie spotreby energie pri prevádzke verejných budov, v rámci ktorého by sme mohli zatepliť 
budovu ZŠ. Celkové náklady cca 220.00 EUR, spoluúčasť obce cca 20.00 EUR. Projekt máme pripravený, len 
bude potrebné obnoviť niektoré certifikáty, ktorým vypršala platnosť a tiež bude treba urobiť menšie zmeny 
v projektovej dokumentácii. Je najvyšší čas rozhodnúť, či do projektu pôjdeme, aby sme to stihli. Udržateľnosť 
je 5 rokov.
Janka Mikušová: Komisia kultúry a školstva je za to, aby sme do projektu každopádne išli. Splníme podmienky 
keby náhodou bola prevádzka len na 1. stupni?
Starosta obce: Nie, škola by musela byť v plnej prevádzke, t.j. 9 tried. Aj ja som jednoznačne za zachovanie 
školy a rekonštrukciu budovy, ale nepôjdem do rizika, že podmienky výzvy nebudú splnené a budeme musieť 
dotáciu vrátiť. Všetko závisí od počtu žiakov. Ak by sme do projektu šli a klesol by počet žiakov, škola by 
nemala dosť prostriedkov na prevádzku a musela by na jej prevádzku doplácať obec.
Pavel Holbus: Neexistuje legislatíva, ktorá by ukladala rodičom dať deti do školy v mieste TP?
Starosta obce: Kedysi to tak bolo, dnes je to už len odporúčanie.
Dušana Ilavská: Ja súhlasím s rekonštrukciou, tendencia počtu detí je stúpajúca. Poďme o tom hlasovať. 
Ľuboslav Vaško: Pred hlasovaním by som si chcel vypočuť stanovisko riaditeľky ZŠ. Navrhujem zvolať ďalšie 
OZ.
Pavel Holbus: Rada školy túto otázku už prejednávala?
Dušana Ilavská: Nie, nebola zvolaná.
Ing. Ľudovít Budzák: Zákon hovorí, že obec je povinná sa starať o svoj majetok a zveľaďovať ho. Opravená 
budova môže v budúcnosti slúžiť na iný účel.



Starosta obce: Navrhujem OZ o 2 týždne. Predtým môžu zasadnúť poslanci a komisie s Radou školy a vedením 
školy.
Všetci prítomní poslanci s návrhom na zvolanie OZ súhlasili. Uznesenie o tom prijaté nebolo.

K bodu 13
Daniel Pokrievka: Veľa sa hovorí o smetiach v chatovej oblasti, nebolo by možné vyvážať ich častejšie?
Starosta obce. Vývozné dni máme schválené, plasty sa vyvážajú v utorok, KO v piatok. V zmysle zákona majú 
byť uzamykateľné proti prístupu medveďa len kontajnery na KO, plasty nie. Frekvenciu vývozu zvýšiť 
nemôžeme a ani to nie je potrebné, nakoľko je kapacita nádob dostačujúca. Problém je v tom, že sa medvede 
naučili vysýpať kontajnery na plasty, kde si hľadajú potravu. Do zamknutého kontajnera na KO sa medveď 
nedostane. Zásahový tím nás nedávno upozornil, že si neplníme povinnosti - lenže obec predsa nemôže za to, že 
sú medvede premnožené a niekoľkokrát denne navštevujú pergoly. Aj keby sme každý deň chodili vysypané 
plasty zbierať, aj tak by boli o chvíľu zase vysypané.
Doporučujem poslancom, príďte sa pozrieť na schôdzu chatárov. Na každej schôdzi s chatármi riešime problém 
s odpadmi. Už vlani sme zvažovali, že sa zberné miesta v CHO celkom zrušia a chatári budú odpad voziť na 
zberný dvor v obci.
Dušana Ilavská. Situácia s medveďmi je stále horšia, a bude sa stupňovať.
Starosta obce: Obec má zvýšené výdavky, uzamykateľné nádoby treba často opravovať, medvede poškodzujú 
zámky a nádoby sú poprehýbané. Nie sú to malé položky. Plánujeme si uplatniť náhradu škody.
Daniel Pokrievka: Ako je to s výberom poplatkov za TKO v osade Pod brehom?
Starosta obce: Poplatky vyrubujeme v zmysle zákona všetkým osobám, ktoré sú prihlásené k pobytu v Pribyline. 
Je len málo takých obyvateľov v osade, ktorí si poctivo platia, ostatní sú neplatiči. Zákon nedovoľuje zrážať dlh 
zo sociálnych dávok. Je možné dlh zrážať zo starobného dôchodku.
Ing. Ľudovít Budzák: Obce, ktoré robili exekúcie poctivo, nakoniec prerobili -  nielen že nič sa nič nevymohlo, 
za neúspešné exekúcie museli uhradiť exekútorovi trovy konania z obecného rozpočtu.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 20:00 hod.

Zapísala: Overovatelia: Starosta obce:

Ing. Zuzana Fleischhackerová Daniel Pokrievka 
Pavel Holbus

Ing. Milan Kohút


